
  
  
§  1(5) 
 PROTOKOLL 
Handikapp- och pensionärsrådet 2018-06-12  
 
 
Tid: Kl 10.00 – 11.35 
 
Plats: Lokal: Selet 
 Förvaltningsbyggnaden, Storgatan 27 
 
Ledamöter: Helena Öhlund, KS ordförande 

 Sterling Nilsson, Älvsby parasort 
 Lisbeth Vinberg, PRO 
 Sören Nilsson, SPF  
 Karl-Erik Sjöberg, SPF   
 Tomas Grahn, SRF 
 Marita Johansson, SKPF 
 Arja Kivinemi, SKPF 

  
Övriga: Michelle Engman sekreterare 
   
   
 
Justeringsdag: 2018-06-15 
 
Paragrafer: § 4-6 
 
Justerare: Lisbeth Vinberg 
  
 
Michelle Engman Helena Öhlund Lisbeth Vinberg 
sekreterare  ordförande justerare 
   
 _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _  
 

ANSLAGSBEVIS 
Justeringen har tillkännagivits via anslag 

 
Organ Handikapp- och pensionärsrådet 
 
Sammanträdesdatum 2018-06-12 
 
Protokollet är anslaget  2018-06-15—2018-07-07 
 
Förvaringsplats för protokoll Kommunledningskontorets arkiv  
 
 
 Michelle Engman 
 



  
  
§  2(5) 
 PROTOKOLL 
Handikapp- och pensionärsrådet 2018-06-12  

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

 
 
 
KHPR § 4 Dnr 10/15-701 
 
DELGIVNINGAR 
 
Sammanfattning av ärendet 
Följande delgivningar anmäls. 
 
1. Protokollsutdrag 2018-04-23 KF 41§ Avgift matdistribution  
2. Protokoll från gemensamt möte tillgänglighetsråd och länspensionärsråd 

Region Norrbotten den 28 mars 2018. 
3. Myndigheten för delaktighet (MFD) checklista för tillgängliga vallokaler  

och röstningslokaler. 
 
Handikapp- och pensionärsrådets beslut 
Godkänna redovisning av delgivningar. 
 
____ 



  
  
§  3(5) 
 PROTOKOLL 
Handikapp- och pensionärsrådet 2018-06-12  

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

 
 
KHPR § 5 Dnr 09/18-701 
 
ANMÄLDA ÄRENDEN TILL DAGENS SAMMANTRÄDE 
 
Sammanfattning av ärendet 
Samrådsgruppen har anmält följande ärenden till dagens sammanträde. 
 
1. Säbo – Nuläge 
2. Kostutredning & ombyggnad Fluxen – Nuläge 
3. Årets uteserveringar, vad gäller/tillstånd 
4. Kommunala anslagstavlor på besöksplatser som: 

- Resecentrum 
- Fluxen 
- Kommunhuset 
Ärendet har tagits upp tidigare men vad händer? 

 
Handikapp- och pensionärsrådet 2018-06-12 
 
Punkt 1 ovan – Säbo – Nuläge 
Ordförande Helena Öhlund visar presentationen ”Lokaliseringsalternativ SÄBO” 
som kommunens stadsplanerare Erik Isaksson har gjort. På presentationen kan 
man se 6 utpekade platser på en karta tillsammans med för och nackdelar att 
placera det nya särskilda boendet där. De flesta alternativ hade som fördel att det 
var centralt men de var samtidigt till nackdel att de skulle placeras i tätbebyggda 
bostadsområden eller att det inte fanns möjlighet att på sikt kunna expandera ut. 
Den platsen med flest fördelar var Västermalmshöjden. I dagsläget fortsätter man 
med detaljplanarbetet samtidigt som man fått ett godkännande att avverka uppe 
på Västermalmshöjden för att kunna analysera fornlämningarna.  
 
Rådets beslut 
Godkänna informationen med vetskapen om att arbetet i frågan fortsätter.  

 
Punkt 2 ovan – Kostutredning & ombyggnad Fluxen – Nuläge 
Enligt ett beslut tagit på budgetberedningen den 21 september 2017 har man gett i 
uppdrag till kommunchefen att se över ett förslag på hur man ska bygga ut 
Fluxenköket. Det är på budgetberedningens första sammanträde 2019 som 
kommunchefen ska redovisa sitt förslag. I dagsläget går restaurangverksamheten 
back med över 2 miljoner kronor och därför bör man ta detta i beaktande i 
utredningen hur restaurangen ska fortsätta drivas.  
 
Rådets beslut 
Godkänna informationen med vetskapen om att arbetet i frågan fortsätter.  
 
Forts.  

 



  
  
§  4(5) 
 PROTOKOLL 
Handikapp- och pensionärsrådet 2018-06-12  

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

 
 
Punkt 3 föregående sida – Årets uteserveringar, vad gäller/tillstånd 
Handläggare Michelle Engman från kommunledningskontoret berättade i kort att 
för att få tillstånd med uteserveringen är det något som ska ansökas om hos 
polisen och även markupplåtelse av kommunen, om det är kommunen som äger 
marken. Ska man servera alkohol på sin uteservering får man även söka 
alkoholtillstånd. 
 
Det framkommer att det som rådet anser är problematiskt är tillgängligheten på 
Storgatan utanför pizzeria Paris, Ekbergs konditori och Blommor och ting. Rådet 
vill uppmärkssamma köpmannaföreningen och näringsidkare på detta och att de 
anser att gångbanan blockeras upp och det är därför svårt att ta sig förbi. Under 
2017 uppmärksammande man miljö- och byggchefen Ingrid Karlsson om 
problematiken kring tillgängheten och Rådet anser inte att det blivit bättre.  
 
Rådets beslut 
Godkänna informationen och ordförande ska föra denna information vidare till 
Ingrid Karlsson och se till att berörda näringsidkare får kännedom om detta  

 
Punkt 4 föregående sida – Kommunala anslagstavlor på platser som resecentrum, 
Fluxen, kommunhuset. Ärendet har tagits upp tidigare men vad händer? 
Ordförande Helena Öhlund ställer frågan om vad vill uppnå med anslagstavlorna. 
Till svar får hon att syftet för föreningarna är att kunna annonsera om evenemang 
och att föreningarna vill synas. Helena informerar vidare om att man kan använda 
sig av våra digitala reklamtavlor också och att det är något man anmäler intresse 
om i kommunens reception.  
 
Rådets beslut 
Godkänna informationen och uppdra åt Lars Nyberg på Älvsbyns fastigheter att 
se över kommunens befintliga anslagstavlor och komma med förslag på man ska 
sätta upp nya. 



  
  
§  5(5) 
 PROTOKOLL 
Handikapp- och pensionärsrådet 2018-06-12  

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

 
 
KHPR § 6 Dnr 11/18-701 
 
INFORMATION KHPR 2018 
 

 Ordförande Helena ställer frågan på hur många av föreningarnas medlemmar som 
nyttjar träningsredskapen i Lomtjärnsparken samt balansrummet på Fluxen.  
Hon uppmanar alla att föra informationen vidare i föreningarna så de resurser 
som finns också nyttjas.  
 
Ordförande berättar även om kommunstyrelsen har tagit ett budgetbeslut som nu 
ska vidarebeslutas i kommunfullmäktige den 18 juni. I det budgetförslag som 
kommunstyrelsen fattat beslut om skulle budgetramarna utökas med 13 miljoner 
kronor. Dessa pengar ska främst användas inom förskolan, gymnasieskolan 
äldreomsorgen, omsorgen och funktionshindrade samt grundskolan.  
 
Vad gäller fråga om café i Lomtjärnsparken vet Helena inte i dagsläget vad som är 
sagt med än att det finns intresserade näringsidkare men ingen har sagt ja till att 
driva det ännu. En annan fråga som dök upp var om målet med en höjd 
trafiksäkerheten där man önskade se mer poliser som gjorde hastighetskontroller 
än farthinder. Helena rekommenderade att ta kontakt med polisen och ta sitt 
önskemål direkt till dom.  

  
 

Handikapp- och pensionärsrådets beslut 
Lägga informationen till handlingarna 
 
____ 

 
 
 


